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مسئول زراعت جهاد کشاورزی 
شهرستان کازرون خبر داد؛

آغاز برداشت کنجد از مزارع کازرون

 

 
 

گفت:  کازرون  شهرستان  کشاورزی  جهاد  زراعت  مسئول 
بینی  پیش  شهرستان،  این  مزارع  از  کنجد  برداشت  آغاز  با 
می شود تا نیمه آبان ماه، بیش از هزار و 800تن کنجد در 

کازرون تولید شود. 
از روابط عمومی  نقل  به  دریافتی روزنامه طلوع  به گزارش 
مدیریت جهاد کشاورزی شهرستان کازرون، مریم پورحسینی 
با اشاره به افزایش 50 درصدی کشت این محصول نسبت به 
سال گذشته افزود: در سال جاری 1500 هکتار از اراضی  این 

شهرستان، زیرکشت دانه روغنی کنجد قرار گرفت.
از قطب های  اینکه شهرستان کازرون یکی  به  اشاره  با  وی 
تولید کنجد استان فارس است، ابراز کرد: بخش جره و بالاده  
حاصلخیز،  خاک  و  اقلیمی  شرایط  دلیل  به  شهرستان  این 

کانون  اصلی کشت کنجد در کازرون است.
پورحسینی تاکید کرد: این محصول علاوه بر درآمد زایی بالا 
و مقرون به صرفه بودن، به عنوان یک محصول کم آب بر 
می تواند در رعایت الگوی کشت، جایگزین محصولات پر 

آب  از جمله  ذرت دانه ای شود .
در  کنجد  درصد کشت   90 کرد:  تصریح  مسئول  مقام  این 
خاک  کم  یا  ورزی  خاک  بی  صورت  به  شهرستان  این 
های  هزینه  کاهش  بر  علاوه  که   است  شده  انجام  ورزی 
عملیات خاک ورزی، نقش مهمی در حفظ رطوبت خاک و 

جلوگیری از فرسایش خاک دارد.

بیضا
مدیر جهاد کشاورزی شهرستان بیضا خبر داد؛

افتتاح گلخانه گل رز در بیضا
و  بیضا گفت: گلخانه گل  مدیر جهاد کشاورزی شهرستان 
گیاه زینتی به مساحت 10هزار مترمربع در این شهرستان به 

بهره برداری رسید.
از روابط عمومی  نقل  به  دریافتی روزنامه طلوع  به گزارش 
مدیریت جهاد کشاورزی شهرستان بیضا، منصور امیریان بیان 
کرد، همزمان با سفر رئیس جمهور به استان فارس، با حضور 
جمهور  ریاست  خانواده  و  زنان  امور  معاون  خزعلی  انسیه 
گلخانه گل رز با ظرفیت تولید یک میلیون گل شاخه بریده 

در سال و اعتباری بالغ بر 77 میلیارد ریال گشایش یافت.
به گفته وی، این طرح با 35 میلیارد ریال سهم آورده شخصی 
ملی  توسعه  صندوق  محل  از  تسهیلات  ریال  میلیارد   42 و 

احداث و برای 15 نفر بطور مستقیم اشتغالزایی شد.
امیریان گفت: گسترش کشت گلخانه ای با توجه به شرایط 
اقلیمی، خشکسالی و بحران آب در کشور می تواند زیربنایی 
برای عبور از کشاورزی سنتی به علمی و تامین امنیت غذایی 

باشد.

خرم بید
مدیر جهاد کشاورزی شهرستان خرم بید 

خبر داد؛
ارجاع محموله نهاده دامی کپک 

زده به بندر امام خمینی
مدیر جهاد کشاورزی شهرستان خرم بید گفت: نهاده دامی 
خریداری شده از بازارگاه به دلیل عدم کیفیت، کپک زدگی 

و غیر قابل مصرف بودن دام مرجوع شد.
از روابط عمومی  نقل  به  دریافتی روزنامه طلوع  به گزارش 
مدیریت جهاد کشاورزی شهرستان خرم بید، آرش خسروانی 
تصریح کرد: ذرت خریداری شده در سامانه بازارگاه به دلیل 
عدم کیفیت به مبدا بارگیری بندر امام خمینی مرجوع گردید 
و این نهاد های وارداتی به دلایل شرایط نامناسب نگهداری 
در گمرکات، فاسد شده و دامداران خریدار کالاهای فوق، 

متحمل خسارت شده اند.

مرودشت
در سفر معاون وزیر جهاد کشاورزی مطرح شد؛
مشکلات دامداری های مرودشت 

به کارگروه وزارت خانه می رود
و  مسائل  مرودشت گفت:  شهرستان  کشاورزی  جهاد  مدیر 
مشکلات بیش از پانصد دامداری نیمه صنعتی در شهرستان 
به کارگروه  تولید  موانع  بررسی و رفع  منظور  به  مرودشت 

ویژه وزارت خانه جهاد کشاورزی راه می یابد.
از روابط عمومی  نقل  به  دریافتی روزنامه طلوع  به گزارش 
شهرستان  کشاورزی  جهاد  مدیریت  و  سازمان  معاونت 
مرودشت، کاووس همتی اظهار کرد: در حاشیه سفر هیئت 

روستای  در  رئیس جمهور  حضور  و  فارس  استان  به  دولت 
حضور  آن  پی  در  و  مرودشت  شهرستان  توابع  از  کناره 
معاون وزیر جهاد کشاورزی در تاریخ بیست و دوم مهرماه، 
مشکلات گاوداری های این شهرستان به صورت ویژه مورد 

بررسی قرار گرفت.      
همتی با اشاره به اینکه مقررشده است به منظور رفع مشکلات 
در گاودارای های مذکور کارگروه ویژه در سطح وزارت 
خانه تشکیل شود، افزود: معاونت تولیدات دامی وزارت جهاد 
کشاورزی، رئیس سازمان دامپزشکی کشور، رئیس سازمان 
دام  امور  دفتر  کل  مدیر  کشور،  کشاورزی  مهندسی  نظام 
از  فارس  استان  دامی  تولیدات  بهبود  معاونت  خانه،  وزارت 

جمله اعضای کارگروه مذکور هستند.

نی ریز
مدیر جهادکشاورزی شهرستان نی ریز خبرداد؛

انعقاد تفاهم نامه همکاری 
بین جهاد کشاورزی و فرماندهی 
نیروی انتظامی شهرستان نی ريز

نامه همكاری  تفاهم  انعقاد  از  ریز  نی  مدیر جهادكشاورزی 
مدیریت جهاد كشاورزی با فرماندهی انتظامی شهرستان خبر 
با  انتظامی ضمن دیدار  نیروی  به مناسبت هفته  داد و گفت: 
فرمانده این نیرو و تقدیر از زحمات شبانه روزی و همكاری 

بی درنگ با جهادكشاورزی ؛ این تفاهم نامه منعقد شد.
از روابط عمومی  نقل  به  دریافتی روزنامه طلوع  به گزارش 
راستای  در  افزود:  بصیری  علیرضا  كشاورزی  جهاد 
نهادینه سازی نقشه راه، تبادل اطلاعات و بهره گیری از توان 
به منظور  و  مذكور  دستگاه  دو  در  موجود  ظرفیت های   و 
در  احتمالی  جرایم  از  پیشگیری  و  موثر  های  تصمیم گیری 

بخش كشاورزی این کار صورت گرفته است.
به گفته وی؛ از جمله مواردی كه بخش كشاورزی با آن روبه 
مستعد  زمین های  در  غیرمجاز  كاربری های  تغییر  است  رو 
كشاورزی است كه هماهنگ بودن این مدیریت با نیروهای 
انتظامی تسهیل در شناسایی و پیشگیری از جرم  را به همراه 

خواهدداشت.

استان بوشهر

رئیس دانشگاه علوم پزشکی بوشهر:

استان بوشهر در شرايط کم خطر 
کرونايی قرار گرفت

رئیس دانشگاه علوم پزشکی بوشهر گفت: براساس آخرین 
درمان  بهداشت،  وزارت  به  متعلق  ماسک  سامانه  گزارش 
برخی  بندی  رنگ  تغییر  با  استان  این  پزشکی  آموزش  و 
کرونایی  خطر  کم  شرایط  در  حاضر  زمان  در  شهرستان ها 

قرار گرفته است.
براین  افزود:  ایرنا  با  وگو  درگفت  کشمیری  سعید  دکتر 
اساس شهرستان های دشتستان، دیر و گناوه از وضعیت زرد 
رنگ  تغییر  )کم خطر(  آبی  به  متوسط( کرونایی  )خطر  با 

داده اند.
نشان می دهد در زمان حاضر  بیان کرد: سامانه ماسک  وی 
۵۰ درصد شهرستان های استان بوشهر شامل دشتستان، دیر، 
کرونایی  خطر  کم  آبی  وضعیت  در  کنگان  و  جم  گناوه، 

قرار دارند.
براساس  داد:  ادامه  بوشهر  پزشکی  علوم  دانشگاه  رئیس 
گزارش سامانه ماسک در زمان حاضر شهرستان های بوشهر، 
تنگستان، دشتی، دیلم و عسلویه همچنان در وضعیت زرد با 

)خطر متوسط( کرونایی قرار دارند.
از  برخی  شدن  آبی  و  رنگ  تغییر  این  کرد:  اضافه  وی 
شهرستان های استان پس از ۶ ماه پرتلاطم ایجاد شده و انتظار 
پروتکل های  رعایت  و  واکسیناسیون  روند  ادامه  با  می رود 
بهداشتی تا هفته آینده شاهد خارج شدن کامل استان از رنگ 
زرد و همه شهرستان ها به رنگ آبی و سفید کرونایی تغییر 

رنگ بدهند.
روزانه  از  بیمارستان ها  به  ورودی  میزان  کشمیری  گفته  به 
۲۰۰ نفر در پیک پنجم شیوع ویروس کرونا به ۵۰ نفر و ابتلا 
نیز از یک هزار نفر در روزبه زیر ۱۰۰ نفر کاهش یافته است 
به نحوی که روز گذشته هیچ مرگ ناشی از کرونا در استان 
به ثبت نرسید و حتی برخی از بیمارستان های استان ازجمله 
بیمارستان نبی اکرم عسلویه روز بدون بیمار مبتلا به کرونا 

را پشت سر گذاشت.
استان  در  تاکنون  واکسن  دُز  میلیون  یک  شد:  یادآور  وی 
بوشهر تزریق شده است که از این میزان ۷۸ درصد جمعیت 
بالای ۱۸ سال یک نوبت و ۴۸ درصد نیز هر ۲ نوبت واکسن 
خود را دریافت کرده اند و انتظار می رود با همکاری مردم تا 
پایان مهرماه ۸۰ درصد جمعیت این استان حداقل یک نوبت 

واکسن خود را دریافت کنند. 
کشمیری اضافه کرد: براساس برنامه ریزی انجام شده تاکنون 
۵۳ درصد از جمعیت دانش آموز ۱۲ تا ۱۸ سال  استان بوشهر 

نیز علیه ویروس کرونا واکسینه شده اند.

شهردار بوشهر معارفه شد
در آیینی با حضور مسئولان، حسین حیدری به عنوان شهردار 

جدید بوشهر معارفه شد.
به  خود  معارفه  آیین  در  حیدری  حسین  ایسنا،  گزارش  به 
عنوان شهردار جدید بوشهر با اشاره به اینکه هدف ما خدمت 
به خلق الله است، اظهار کرد: بزرگ ترین نعمت الهی خدمت 
این  در  زیادی  کوتاهی های  تاکنون  ما  که  است  مردم  به 

خصوص کرده ایم.
کنیم  قوت  به  تبدیل  را  نقاط ضعف  باید  اینکه  بیان  با  وی 
نیاز  و  کم  وقت  داد:  ادامه  ببخشیم،  تداوم  را  قوت  نقاط  و 
است اقدامات جهادی، انقلابی و شبانه روزی برای رفع عقب 
منویات  بتوانیم  تا  کنیم  تلاش  و  بگیرد  صورت  افتادگی ها 
مقام معظم رهبری در گام بیانیه دوم انقلاب را به منصه ظهور 

برسانیم.
بوشهر  پیشین  شهرداران  از  تشکر  ضمن  بوشهر  شهردار 
خط  در  شهرداری  نیروهای  و  شهر  شورای  کرد:  تصریح 
آنها  همه  به  رو  این  از  دارند  قرار  ما  اهداف  اجرای  مقدم 
آماده باش اعلام می کنم و از آنها می خواهم با تمام توان در 

مسیر برنامه ها و گام های تعیین شده گام بردارند.
حیدری با اشاره به اینکه وحدت و همدلی دو رکن اساسی 
است، بیان کرد: تعداد نیروهای شهرداری بوشهر زیاد است 
انقلابی،  افراد جهادی،  شناسایی  با  این ظرفیت  از  باید  ما  و 
پای  را  آنها  و  کرده  استفاده  متعهد  و  ستیز  فساد  دلسوزر، 

کار بیاوریم.
رجوع،  ارباب  تکریم  رعایت  بر  تاکید  با  مسئول  مقام  این 
عنوان کرد: احترام به مردم هنگام مراجعه به شهرداری برای 
پیگیری و حل مشکلات شان ضروری است حتی اگر نتوانیم 

مشکلاتشان را حل کنیم.
شهردار بوشهر با بیان اینکه به دنبال ایجاد درآمدهای پایدار 
برای کسب درآمدهای  بوشهر هستیم، گفت:  در شهرداری 
پایدار از طریق سرمایه گذاری ساز و کارهایی تعریف شده و 
بسته ای سرمایه گذاری تهیه شده است که با انتشار فراخوان 

از سرمایه گذاران بومی و غیربومی استقبال می شود.
حیدری در خصوص گلایه های مردم از ناوگان حمل و نقل 
استان  در  شهری  نقل  و  حمل  ناوگان  کرد:  اظهار  شهری 

بوشهر نیاز به نوسازی و زیرسازی دارد.
بوشهر  شهر  تاریخی  بافت  به  توجه  لزوم  به  اشاره  با  وی 
احیای  و  ایرانی-اسلامی  معماری  و  هویت  به  تصریح کرد: 
برای جذب  بسترهای خوب  از  یکی  بوشهر که  قدیم  بافت 

گردشگر است نیز باید توجه ویژه داشته باشیم.
شهردار بوشهر با اشاره به پوشش جعفر پورکبگانی، رئیس 
مراسم شرکت  پاکبانی در  لباس  با  بوشهر که  شورای شهر 
کرده بود، گفت: خود را لایق این لباس نمی دانم. من فرزند 
وفادار  خورده ام  که  نانی  به  نسبت  همواره  و  هستم  کارگر 

خواهم بود.

دیلم
رئیس شورای اسلامی شهرستان دیلم:

خروج صنوف آلاينده از شهر ديلم 
ضروری است

به  توجه  با  بوشهر گفت:  استان  دیلم  اسلامی  رئیس شورای 
و  سلامت  شهرستان،  این  مرکز  در  آلاینده  صنوف  اینکه 
داخل  از  انداخته، خروج آن ها  به خطر  را  امنیت شهروندان 

شهر و ساماندهی هرچه زودتر آن ها ضروری است.
افزود:  ایرنا  خبرنگار  با  وگو  گفت  در  اکبری  محمدجواد 
بیش از ۱۱ هکتار از اراضی محدوده شهری دیلم در سال های 
گذشته به صنوف آلاینده شهری به نمایندگی اداره کل راه 
تعاونی  قالب شرکت  در  و  واگذار  استان  این  شهرسازی  و 
صنفی  واحدهای  به  و  ثبت  دیلم  شهری  آلاینده  صنوف 

شهرستان اختصاص یافته است.
زیرساخت های  توسعه  تکمیل  و  تأمین  اظهارکرد:  اکبری 
محوریت  با  دیلم  شهری  آلاینده  صنوف  شهرک  اساسی 
کمک دولت و دستگاه های زیر ساخت آب و برق و گاز 

بسیار حائز اهمیت و ضروری است.
وی افزود: بین ۲۰۰ تا  ۴۰۰ واحد صنفی و صنعتی کوچک 
ضلع  در   واقع  آلاینده  صنوف  شهرک  در  شهری  آلاینده 
متناسب  کاربری  و  اراضی  واگذاری  با  دیلم  شهر  جنوبی 

ساماندهی می شوند.

 

استان هرمزگان
رئیس اتاق بازرگانی هرمزگان:

اتاق بازرگانی هرمزگان 
را به جايگاه ۱۰ اتاق برتر 

کشور می رسانیم

 
 

رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی  هرمزگان 
بازرگانی  اتاق  که  می دهم  قول  هرمزگان  مردم  به  گفت: 
هرمزگان در آینده ای نزدیک جزء 10 اتاق برتر کشور باشد.

اظهار  خبری،  نشستی  در  صفا،  محمدرضا  ایلنا،  گزارش  به 
کرد: شعار اتاق بازرگانی در دوره نهم »اتاق شیشه ای« بوده 
به صورت  را  فعالیت های خود  تمامی  معنی که  این  به  است 
شفاف به رسانه ها و مردم شریف هرمزگان نمایش می دهیم. 
اتاق بازرگانی امروز آن اتاق سابق نیست و در این راستا از 

تمامی همکارانم قدردانی می کنم.
وی افزود: اتاقی که در گذشته تحویل گرفتیم در بین ۳۴ اتاق 
در جایگاه ۳۴ بود و امروز جایگاه اتاق بازرگانی هرمزگان 
۱۳ است. امیدواریم در آینده ای نزدیک بتوانیم جزء ۱۰ اتاق 
استان  به مردم شریف  را  قول  این  باشیم و من  برتر کشور 

هرمزگان می دهم.
رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی  هرمزگان 
شیوع  وجود  با  اخیر  سال   ۲ طی  خوشبختانه  کرد:  تصریح 
خود  عملکردهای  در  درصدی   ۲۰۰ رشد  کرونا،  ویروس 
و  جاسک  قشم،  بندرلنگه،  نمایندگی  دفاتر  ایجاد  داشتیم. 
میناب جهت جذب سرمایه گذار، صدور گواهی و جلوگیری 

از جعل اسناد گواهی مبدأ را در این دو سال داشته ایم.
صفا عنوان کرد: ساماندهی مرزنشینان، ایجاد مشاغل پایدار، 
با فرمانداری ها و صادرکنندگان و  برگزاری جلسات متعدد 
بررسی مشکلات موجود ازجمله کارهای صورت گرفته در 
صدور  ساعته   ۲۴ خدمات  است.  بوده  نمایندگی  دفاتر  این 
تمامی  کردن  سیستمی  رجایی،  شهید  بندر  در  مبدأ  گواهی 
اطلاعات مربوط به صدور گواهی مبدأ، نمایش آمار صادرات 
بر روی سایت اتاق بازرگانی که رشد ۹۸ درصدی به خصوص 
امارات، عمان، چین داشته، ازجمله کارهای  در صادرات به 

صورت گرفته در ۲ سال اخیر بوده است.
وی بیان کرد: برای فعالان اقتصادی با توجه به حذف کارت 
خواهیم  صادر  عضویت  معتبر  گواهی نامه  یک  بازرگانی، 
کرد تا نگرانی بازرگانان استان را در این زمینه رفع کنیم. 
به صورت  تکمیلی  و  ابتدایی  آموزشی  دوره های  برگزاری 
تجاری،  مختلف  زمینه های  در  را  کارگاهی  و  وبیناری 

گمرکی و ... داشته ایم.
وی افزود: تعداد ۱۲ کمیسیون تخصصی به عنوان اتاق فکر 
بخش خصوصی با توجه به نیازهای استان شکل گرفته است. 
کمیسیون ها به عنوان بازوان مشورتی اتاق برای خروج بخش 
خصوصی از مشکلات عمل می کند. با توجه به پتانسیل های 
فراوان در هرمزگان ۹ تشکل در زمینه های مختلف اقتصادی 
ایجاد شده و حمایت های قابل توجهی نیز در جهت تأمین رفاه 

تشکل های زیرمجموعه انجام شده است.
رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی  هرمزگان 
عنوان کرد: شورای گفت وگو اتاق بازرگانی هرمزگان امروز 
در رتبه ۱۱ قرار گرفته است. اتاق بندرعباس در گذشته واحد 
ایجاد شده و در خصوص  این دوره  نداشته که در  پژوهش 
مسائل مختلف گزارش های جامعی را به سمع و نظر فعالین 

اقتصادی رسانده است.

بندرعباس
مدیرعامل نیروگاه بندرعباس خبر داد؛

تولید ۸۰۰ هزار متر مکعب
 آب مقطر در نیروگاه بندرعباس

مدیرعامل نیروگاه بندرعباس از تولید ۸۰۰ هزار متر مکعب 
سال  اول  ماهه  شش  در  بندرعباس  نیروگاه  در  مقطر  آب 

۱۴۰۰ خبر داد.
نقش  به  اشاره  با  ایسنا،  با  گو  و  گفت  در  سلیمی  حسین 
مختلف  نهادهای  به  کمک  در  بندرعباس  نیروگاه  حمایتی 
عنوان کرد: با توجه به رسالت اجتماعی شرکت و در راستای 
بهداشتی،  و  پزشکی  خدماتی  تولیدی،  واحدهای  به  کمک 

نیروگاه بندرعباس اقدام به تولید آب مقطر کرد.
زحمتکش  پرسنل  کرد:  بیان  بندرعباس  نیروگاه  مدیرعامل 
که  خود  ویژه  رسالت  کنار  در  همیشه  بندرعباس  نیروگاه 
تولید برق پایدار در کشور بوده در برهه های حساس، حامی 
و پشتیبان مردم شریف استان هرمزگان و کشور بوده است.

 ۴۳۲۰ روزانه  متوسط  طور  به  نیروگاه  این  افزود:  سلیمی 
مقطر  آب  تأمین  در  تاکنون  که  می کند  تولید  مکعب  متر 
هنگام،  نیروگاه  ایسین،  نیروگاه  استان،  برق  توزیع  شرکت 
اداره کل دامپزشکی،  بندرعباس،  آزمایشگاه های سطح شهر 
سازمان های انتقال خون و غذا و دارو و دانشگاه پیام نور نقش 

به سزایی را داشته است.

استان خوزستان
 

مدیرعامل شرکت ملی نفت ایران خبر داد؛

تعهد يک هزار و ۸۰۰ میلیارد 
ريالی شرکت نفت برای سه نقطه 

خوزستان

 
 

 
 
 

 ۸۰۰ و  هزار  یک  حدود  پرداخت  ایران  نفت  ملی  شرکت 
میلیارد ریال اعتبار برای شهرهای اندیکا، لالی و مسجدسلیمان 

در زمینه راه، مسکن، نوسازی و ترمیم مدارس با اولویت و 
بدون محدودیت را متعهد شد.

به گزارش ایرنا مدیرعامل شرکت ملی نفت ایران در نشست 
شورای برنامه ریزی و توسعه ویژه مناطق زلزله زده اندیکا در 
استانداری خوزستان با اعلام این مطلب اظهار داشت: با اجرای 
هرکدام از پروژه های مربوطه، اعتبار لازم بدون محدودیت 

پرداخت می شود.
میلیارد   ۲۴۰ اعتبار  تخصیص  افزود:  مهر  خجسته  محسن 
سلیمان  مسجد  در  مسکونی  واحد   ۴۰۰ ساخت  برای  ریالی 
نیز به عنوان دیگر تعهدات شرکت ملی نفت ایران تا پایان 
امسال تأمین می شود و آمادگی داریم اعتبار لازم را با ارسال 

صورت وضعیت ها با قید اولویت پرداخت کنیم.

دزفول
رئیس حفاظت محیط زیست دزفول خبر داد؛

ادامه ورود مستقیم فاضلاب شهری 
به رودخانه دز

رفع  پیگیری  از  دزفول  زیست  محیط  حفاظت  اداره  رئیس 
ادارات متولی  با تعهد  به رودخانه دز  معضل ورود فاضلاب 

خبر داد.
ورود  گذشته  دهه  یک  در  کرد:  اظهار  قپانچی پور  رضا 
فاضلاب به عنوان یکی از آلاینده ترین مواد سیال به رودخانه 
که  بوده  زیست  محیط  دوستداران  دغدغه مندی های  از  دز 
علاوه بر تهدید سلامت شهروندان، جان سایر موجودات را به 

خطر انداخته و همچنان می تازد.
به گزارش ایسنا به نقل از اداره کل حفاظت محیط زیست 
خوزستان، وی به بازدید مشترک با ادارات فرمانداری، آبفا، 
شهرداری و بهداشت به منظور رفع معضل ورودی فاضلاب 
و  اشاره کرد  دز  رودخانه  به  باستانی  پل  مسلم جنب  کوی 
مسکونی  منازل  فاضلاب  انشعاب  اتصال  عدم  پی  در  افزود: 
کوی مسلم به شبکه فاضلاب، متأسفانه این پساب به صورت 
و  می شود  وارد  سطحی  آب های  دفع  کانال های  به  مستقیم 

درنهایت به رودخانه دز تخلیه می شود.  
رئیس اداره حفاظت محیط زیست دزفول بیان کرد: با تعهد 
ادارات آبفا و شهرداری در این بازدید، امیدواریم در یک ماه 
آینده این معضل برطرف شود و ورودی فاضلاب این نقطه 

به رودخانه به صفر برسد.

استان کهگیلویه و بویراحمد
  

رئیس دانشگاه علوم پزشکی یاسوج هشدار داد؛

احتمال شیوع پیک ششم کرونا 
در استان کهگیلويه و بويراحمد

 

 

پیک  شیوع  احتمال  از  یاسوج  پزشکی  علوم  دانشگاه  رئیس 
ششم کرونا در استان کهگیلویه و بویراحمد از نیمه اول آبان 

ماه خبر داد.
افزود:   ایسنا  خبرنگار  با  گو  و  گفت  در  یزدان پناه  پرویز 
در  ۲۴ ساعت گذشته  در  بیمار کرونایی  نفر  متأسفانه یک 
استان جان خود را از دست داد و شمار قربانیان این بیماری 

در کهگیلویه و بویراحمد به ۹۶۵ نفر افزایش یافت.
در  کرونایی  بیمار  نفر   ۲۲۸ اکنون  هم  کرد:  اظهار  وی 
از  که  درمانند،  تحت  استان  در  کرونا  معین  بیمارستان های 
بخش  در  هم  نفر   ۱۷ و  قطعی  کرونای  نفر   ۱۰۱ تعداد  این 

مراقبت های ویژه بیمارستان ها بستری هستند.
از  کرد:  خاطرنشان  یاسوج  پزشکی  علوم  دانشگاه  رئیس 
ابتدای شیوع کرونا تاکنون ۷۴ هزار و ۸۴۰ بیمار کرونایی 

در استان کهگیلویه و بویراحمد بهبود یافته اند.
از   PCR نمونه   ۵۲۵ مجموع  از  کرد:  تصریح  یزدان پناه 
آزمایشگاه های سلولی مولکولی شهرهای یاسوج و دهدشت، 
در  مثبت  موارد  بیشترین  که  بوده  مثبت  موارد  درصد   ۳۸
شهرستان های بویراحمد، کهگیلویه، چرام و دنا گزارش شده 

است.
وی از احتمال شیوع پیک ششم کرونا در نیمه اول آبان ماه 
خبر داد و تأکید کرد: پیک جدید بیماری کرونا در برخی 
تعداد  سیر صعودی  دلیل  به  احمد  بوید  و  مناطق کهگیلویه 

مبتلایان شیوع پیدا کرده است.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی یاسوج ادامه داد: به علت عادی 
بهداشتی  العمل های  دستور  نکردن  رعایت  و  مردم  انگاری 
به خطرات  انگار  افراد سهل  برخی  توجهی  بی  و  جامعه  در 
ویروس کووید ۱۹ پیک ششم بیماری کرونا زودتر از موعد 
پیش بینی شده در کهگیلویه و بویراحمد شیوع پیدا خواهد 

کرد.
تجمعات،  در  مردم  گسترده  شرکت  کرد:  تأکید  یزدان پناه 
رعایت  بدون  عزا  و  عروسی  مراسم های  برگزاری 
افراد  برخی  خودداری  همچنین  و  بهداشتی  دستورالعمل های 
شاهد  آبان  اول  نیمه  در  شده  موجب  ماسک  از  استفاده  در 
موج جدید بیماری کرونا در استان باشیم که کشندگی آن از 

پیک های قبلی بیشتر است.

از ۷۰  استان هرمزگان گفت: تاکنون بیش  سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی 
درصد جمعیت بالای ۱۲ سال هرمزگان علیه کرونا واکسینه شده اند.

دکتر فاطمه نوروزیان در جمع خبرنگاران، افزود: تاکنون بیش از ۷۰ درصد 
جمعیت بالای ۱۲ سال هرمزگان علیه کرونا واکسینه شده اند و تزریق واکسن 

در استان از مرز یک میلیون و ۷۰۰ دز گذشت.
سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان با اشاره به اینکه تزریق واکسن علیه 
کرونا در این استان تاکنون به یک میلیون و ۷۶۴ هزار و ۴۸۵ دز در دو مرحله 
رسیده است، خاطرنشان کرد: در یک روز اخیر نیز ۲۳ هزار و ۶۷۶ دز واکسن 

کرونا در هرمزگان تزریق شده است.وی همچنین با اشاره به آمار فوتی های 
کرونا در هرمزگان عنوان کرد: هرمزگان در شبانه روز گذشته فوتی ناشی از 
کرونا نداشت، تا سومین روز بدون فوتی کرونای استان در مهرماه ثبت شود.
سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان با بیان اینکه در حال حاضر مجموع 
شمار جانباختگان کرونا در استان ۲ هزار و ۴۱۳ نفر بوده است، اضافه کرد:  
با بستری شدن ۵۲ نفر دیگر شمار کل بستری های کرونا در استان هرمزگان 
ویژه  مراقبت های  بخش  در  بیمار کرونایی   ۲۸ اکنون  و   رسید  نفر   به ۲۰۶ 

)آی. سی. یو( بستری هستند و حال ۱۰ نفر از آن ها وخیم است.

واکسینه شدن بیش از ۷۰ درصد جمعیت بالای ۱۲ سال هرمزگان علیه کرونا


